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Interpelacja dotycząca przystanku autobusowego i zatoki przystankowej przy 

al. Warszawskiej. 

W związku z kierowanymi do mnie pytaniami od społeczności dzielnicy Sławinek w 

sprawie utworzenia przystanku autobusowego przy al. Warszawskiej (pomiędzy ulicą 

Czeremchową a ulicą Sielankową) proszę o udzielenie odpowiedzi na następujące pytania: 

Na jakim etapie jest realizacja niniejszego zadania? 

Kiedy docelowo utworzony zostanie przystanek? 

Co jest powodem dotychczasowego braku wykonania przystanku? 

Jakie środki zostały dotychczas wydane na ten cel i jaki jest obecnie operat szacunkowy 

ustawienia przystanku wraz z budową zatoki przystankowej ? 

Pragnę zaznaczyć ponadto z całą wyrazistością, że realizacja tego zadania zapowiadana jest 

od wielu lat, o czym wielokrotnie informowany bylem w odpowiedziach na moje interpelacje i 

zapytania. Ponadto niniejsze zadanie uzyskało pozytywne wynik w zakresie glosowania w budżecie 

obywatelskim, co czyni z niego priorytet zadaniowy dla władz Lublina. 

Proszę o niezwłoczne podjęcie działań w przedmiotowej kwestii. 

Z wyrazami szacunku 
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